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Vraag 1: Waarom is een bewonersparticipatie noodzakelijk om dit project te starten?
Antwoord: Bewonersparticipatie is niet noodzakelijk om het vooronderzoek te starten, 
aangezien het een verkennend technisch en rekenkundig onderzoek betreft. Een eventuele 
uitvoering van duurzame maatregelen (in Mariahout of elders in de gemeente) moet natuurlijk 
wel met inwoners worden afgestemd. Dit komt omdat het een grote verandering in en rond het 
huis vraagt in het privédomein van onze inwoners, bijvoorbeeld de overstap naar een ander 
verwarmingssysteem en aanpassingen in de woning zoals extra isolatie. We willen als gemeente 
de energietransitie zo min mogelijk “opleggen” aan inwoners, en zo veel mogelijk samen met 
inwoners vormgeven. Dit is belangrijk voor het draagvlak en de medewerking van inwoners. 

Vraag 2: Hoeveel huizen kunnen er op korte termijn aardgasvrij gemaakt worden?
Antwoord: De verkennende onderzoeken in Mariahout en bij de RWZI zijn onderdeel van het 
komen tot een antwoord op deze vraag. We hebben er nu nog onvoldoende zicht op. In 2021 
moet voor de hele gemeente een Transitievisie Warmte zijn opgesteld. Daarin staat in welke 
periode welke wijken aardgasvrij gemaakt worden en welke alternatieve warmtebronnen dan 
aangewend kunnen worden. Voor deze visie is onder andere de informatie uit de nu lopende 
vooronderzoeken nodig. Het streven is om te voldoen aan de landelijke doelen die zijn gesteld in 
het Nationaal Klimaatakkoord. Het doel voor de verduurzaming van de gebouwde omgeving is 
het aardgasvrij maken van 1,5 miljoen woningen in 2030 en een nagenoeg volledig aardgasvrije 
gebouwde omgeving in 2050.

Vraag 3: Wanneer komen de resultaten van het onderzoek beschikbaar want het 
project moet over 2 maanden al zijn afgerond?
Antwoord: De afronding van het vooronderzoek bestaat uit het opleveren van het eindrapport. 
Dit rapport is naar verwachting eind maart definitief. Zodra de informatie beschikbaar is, wordt 
dit gedeeld met de raad en de inwoners, bijvoorbeeld via een RIB / nieuwsbrief voor inwoners 
en een Energiecafé. Dit Energiecafé is een informatieavond waarin brede informatie wordt 
gegeven over verduurzaming en aardgasvrij wonen. Deze avond zal in het tweede kwartaal van 
2020 worden georganiseerd. Eigenlijk begint het ‘project’ dan pas echt, namelijk het komen tot 
een plan voor het aardgasvrij maken van de gebouwde omgeving van Mariahout.
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